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FOK BORÅS     Föreningen för olympisk kortdistansskjutning                     
  

STYRELSEMÖTE 2019 08 19; sammanfattning 
      
Närvarande: Anders Andersson (ordförande) 

Tomas Ånhed 
Esko Nyysti 
Morgan Friberg 
Åke Nordin 
David Säll  

adjungerade: Sonny Svensson 
 Davor Gaupp 
Sören Wahlberg 
Lars Larsson  

 
Rapporter  
       Ekonomi  

  Tomas redovisade saldo på PlusGiro  samt  kontanter i kassan.  
. 

 Pistol  
   Joe har kvalificerat sig till landslaget i fält och landslaget i snabbpistol.  
   Båda tävlingarna genomförs i Norge.  
. 

Vid SM i Eskilstuna och Gävle erövrade FOK 5 lagmedaljer och 2 medaljer 
individuellt. Totalt genomförde föreningens medlemmar 87 starter i de tre olika 
grenarna.  
. 

Viltmål  
    Full beläggning vid de träningstillfällen som arrangeras.  
. 

Trappbana  
               Full beläggning vid de träningstillfällen som arrangeras.  
 
Föreningsintyg     12 intyg  (rekord?)  behandlades och godkändes av styrelsen.  
        9 intyg för .22 LR  
        2 för .32 S&W Long  
        1 för  9x19  
         
Nya medlemmar  
     5 nya medlemmar antogs  
         Sven Sawatzki  
        Johansson Thomas  
        Jacobsson Joakim  
        Jacobsson Rolf  
        Svend Gerken  
  
   Övriga frågor/punkter  
     -  Markprover skall tas i vecka 40.  
 

     -  Förhandling med Borås Ps pågår.  
        Förslaget är nu att FOK som förening blir medlem i BPS.  
 - 

-  För närvarande har 159 medlemmar betalat årsavgiften.  
   35 har inte betalat och kommer att tillsändas ett meddelande om att de nu har lämnat   
  föreningen, eller om de inte vill lämna föreningen så måste de betala medlemsavgiften   
   omgående.  
. 

       -   Johan Tylestrand (festkommittén) vidtalad för avslutningsfesten den 28/9.  
. 

       -  Förslaget att bygga en pistolskjutbana för träningsskytte vid Trap-banorna vid  
          Pickesjön utreds vidare.  
     
 Information Skyttecenter  
      Möten i början av juli med kommunens avdelningar, Mark och planering, Miljö och hälsa  
      samt Servicekontoret har genomförts.  Eftersom skjutbanorna flyttats något i terrängen  
      jämfört med ursprungsförslaget vill kommunen att en ny bullerutredning genomförs.  
  

  
  Nästa möte     23/9 18.00 i klubbstugan  
  

 


